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Abstract (en)
The present invention relates to a circuit breaker comprising, in a casing (1) filled with dielectric gas, in particular SF6, a first arc contact (2)
connected to a first current outlet (3), a second arc contact (4) connected to a second current outlet (5) and which can move in a fixed cylinder
(6) where, together with a piston (7), it forms a compression chamber (8). The first arc contact (2) and the piston (7) can move, the circuit breaker
including means of actuation of the first arc contact (2) in the direction opposite to that of the displacement of the second contact (4) and of the
piston (7) in the direction opposite to that of the displacement of the second contact (4). <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte à un disjoncteur comprenant dans une enveloppe (1) remplie de gaz diélectrique en particulier de SF6, un premier
contact d'arc (2) relié à une première prise de courant (3), un second contact d'arc (4) relié à une seconde prise de courant (5) et mobile dans
un cylindre fixe (6) où il forme avec un piston (7) une chambre de compression (8). Le premier contact d'arc (2) et le piston (7) sont mobiles, le
disjoncteur comportant des moyens d'actionnement du premier contact d'arc (2) dans le sens opposé à celui du déplacement du second contact (4)
et du piston (7) dans le sens opposé à celui du déplacement du second contact (4). <IMAGE>
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